
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 5/2023-25 
 
 

Dato   Tirsdag 23. januar 2024 kl. 18.00 
 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer og via Teams 
 
Til stede  
• Fysisk  Kjetil Dahlen, Jon Monshaugen, Torger Fenstad og Ellie Lein 

 

• Via Teams   Elin S. Kjeldsberg, Ronja H. Evertsen, May Kristin Lønseth, Sigrid  
    Snuggerud og Ragnhild Soleng (for Torbjørn Broks Pettersen) og  
    Marianne Myklebust 

 

• Forfall   Jostein Fuglerud og Jørn Tore Linberg  
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INNKALLING/REFERAT 
 
SAK 40 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 
 

Vedtak:  
Møteinnkalling godkjennes. 
Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 
SAK 41 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 4/2023-25 
 
   Vedtak:  
   Referat nr. 4/2023-25 godkjennes.  

 
 
RAPPORTERING 

 
SAK 42 STATUS REGNSKAP 

 

Årsregnskap 2023 
 Avslutning av årsregnskap for 2023 er i gang. Det er bestilt revisjon slik at 
styret vil ha et revidert regnskap til godkjenning på styremøtet 5. mars, 
sammen med regnskapsrapport pr. 29.02.24. 

 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
SAK 43 STATUS SKIKLUBBUTVIKLER   

 

Marianne er f.o.m. 01.01.24 ansatt 50% Oppland og 50% Rekrutterings-
avdelingen, som leder for skiklubbutviklerne. Hedmark vil derfor søke etter en 
ny skiklubbutvikler, for Oppland gjør det ingen forskjell. 

 
Barnas Mini-VM 
Det er gjennomført 4 arrangement i januar i regi av Barnas Mini-VM, hhv. 
Gausdal, Gålå, Lesja og Tessand (Mån). Marianne har bistått med 
tilrettelegging av anlegg alle steder. Det meldes om vellykkede arrangement 
med mange barn i skiløypene. Det har også vært positivt for skikretsen v/ 
Marianne å være mer til stede og etablere nyttige kontakter i Norddalen. 

 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2023-25/referat_4_2023-25_12.-desember-2023.pdf


Skisprell 2024 
  Her er oversikten over vinterens skisprell: 

 

• 16. januar  Gausdal Skilag/Follebu Skiklubb 
• 23. januar Lygna Skisenter (Gran IL) 
• 27. januar  Vind Idrettspark, ifbm. KM langrenn 
• 30. januar  Karidalen Skisenter (ØTS) 
• 1. februar   Birkebeineren Skistadion (Lillehammer SK) 
• 3. februar  Fluberg IL/Søndre Land IL 
• 6. februar  ØTI Hafjell Alpint 
• 10. februar  Øyer-Tretten IF (Langrenn) 
• 11. februar  Engesvea (Søre Ål IL) ** 
• 12. februar  Engesvea (Søre Ål skole) 
• 13. februar  Lom IL 
• 20. februar  Hedalen IL 
• 21. februar  Skrautvål IL 
• 5. mars  Jevnaker IF ski 
• 6. mars  Tingelstad IF 
• 9. mars  Ringebu-Fåvang SK (låne utstyrshenger) 
• 12. mars  Aurdal IF Alpint 

 

** 11. februar i Engesvea blir nå i samarbeid med Søre Ål IL og Trofé også en 
storstilt markering av 30 år siden OL 1994.  

 

Marianne bistår også Gålå med langrennscross til Hovedlandsrennet. Der ser 
de også på muligheten for å lage et mer permanent crossanlegg i terreng, som 
en del av et prosjekt i regi av NSF Anlegg. 
 

I tillegg har Marianne vært på anleggsbefaring på Otta, og følger også opp 
Aurdal IF Alpint, som er på gang igjen etter å ha ligget nede en stund.  

 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
SAK 44 STATUS HANDLINGSPLAN  2023-25  

 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette 
brukes som underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter 
behov, inkl. legge inn eventuelle nye tiltak. 
 
Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre 
farge etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Følges opp på neste 
styremøte. 
 
 
Vedtak: 
En mer grundig gjennomgang tas på neste styremøte, grenlederne bes 
oppdatere sine tiltaksplaner i Teams til da. 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
SAK 45 PRESENTASJON TELEMARK v/ telemarkutvalget 
 

Vedtak fra styremøtet 13. desember: 
• Styret vedtok at Telemark skilles ut fra Alpinkomiteen f.o.m. 01.01.2024 

og legges som et eget utvalg direkte underlagt skikretsstyret fram til 
Skikretstinget 2025. Utvalget rapporterer direkte til styret. 
 

• Sak om Telemark sin plass i organisasjonen må løftes på Skikretstinget i 
2025. 

 

• Telemark-utvalget innkalles til styremøtet 23. januar for å presentere 
sine planer for Telemark i skikretsen i et 5 års-perspektiv. 

 

Fra Telemarkutvalget: 
Telemarkmiljøet i Oppland vokser, men er fortsatt lite og skjørt sammenliknet 
med perioden mellom 2000-15. Det har hele tiden vært aktivitet i form av 
organiserte treninger, samlinger og renn, men dessverre lite som er rapportert 
inn til kretsen. På landsbasis kan en se liknende utvikling med enkelte unntak. 
 

Noe kan tilskrives vinteridrettens generelle utfordringer som vær, klima, 
generell nedgang og pandemi. Noe må også adresseres til periodens 
administrasjon sentralt og politisk valgte på alle nivåer, og mangel på ildsjeler. 
Det skal også nevnes at mangel på publikumsappell og lite tilgang på utstyr 
også har vært og er utfordrende.  
 

Ifølge Fri Flyt og sportsbransjen er det mye som tyder på at etterspørselen 
etter utstyr er økende igjen. Brukt utstyr omsettes raskere på Finn.no enn på 
mange år, noe som også bekrefter det samme. Vi har fortsatt en vei å gå for å 
friskmeldes, men miljøet i Hafjell, med faste treningsdager, flere renn, 
arrangementer og helgesamlinger, vil igjen kunne bli et kraftsentrum for 
aktiviteten i Innlandet, med rett oppbacking og samarbeid med aktive klubber, 
kretsutvalg og forbundet.  
 

Sentralt utforskes stadig nye rekrutteringstiltak, der også Oppland allerede er 
involvert. Det er derfor viktig at et Telemarksutvalg i Oppland skikrets 
etableres og gis mandat, handlingsrom med økonomi til denne avgjørende 
prosessen for å gjenreise våre stolte tradisjoner, samt videreutvikle skigrenen 
med størst potensiale, mtp. å nå norsk skiidretts visjoner og mål. 

 

Det er viktig at arbeidet samkjøres og at flere ressurspersoner inviteres og tar 
del i arrangementer og samlinger. Vi foreslår derfor at budsjettposten 
Kretsarbeid økes til 15000,-.første sesong. Et mål vil være at dette ansvaret 
overføres til klubbene i takt med utvikling ar aktivitet.  
 

• 5-årsplan Telemark 
• Forslag til revidert budsjett 2024 Telemark. 

 
Telemarkutvalget v/ Eirik Rykhus ga en kort presentasjon av status Telemark. 
 
 

http://finn.no/
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/oppland-skikrets-telemark-utviklingsplan.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/telemark_budsjett-2024_revidert-forslag.pdf


Innspill på møtet; 
Styret er positive til at det nå dras i gang litt ekstra innsats for  
telemarksporten i kretsen. Det er en ambisiøs 5-årsplan, som bør ses på som 
en dynamisk plan som det er naturlig å justere underveis i perioden. Styret 
anbefaler derfor telemarkutvalget å ta en ny status etter sesongen 2023-24 
og evt. justere planene for de neste sesongene 
 

Det er ogs viktig å se på mulig samarbeid med andre grener, samt å bruke 
skiklubbutvikler Marianne mer aktivt? Et forslag er å ha med utstyr til flere 
grener på aktivitetskvelder, så barna kan teste ut ulikt utstyr samme kveld, 
ikke ha flere separate aktvitetskvelder. Da blir det ofte foreldrene som ’velger’ 
for barna. 
 
Vedr. forslag til revidert budsjett for 2024; 

Telemark-utvalget ønsker også et økt tilskudd på kr. 10.000 fra styret.  
For å få dette mener styret at det kan søkes om aktivitetsstøtte når det 
foreligger konkrete planer om aktivitet/samlinger. Denne inntektsposten tar 
derfor ut av det reviderte budsjetet, resten står som foreslått. 
 

Styret påpeker også at det er viktig for telemarkutvalget å ha fokus også på 
inntektssiden, f.eks. sponsormidler og søke om prosjektmidler fra ulike 
instanser. 

 
 

Vedtak: 
Vedtak fattes etter diskusjon på styremøtet 
 
 
 

SAK 46 INNLANDSIDRETTEN VIL!  Idrettskretsens langtidsplan 2024-27  
Styret i Innlandet idrettskrets ønsker å høre alle organisasjonsledd i idretten i 
Innlandet i utarbeidelsen av ny langtidsplan. Endelig forslag til ny langtidsplan 
skal vedtas på Idrettskretstinget 13. april 2024.  
 

HØRINGSUTKAST 
 

 
Det stilles fire konkrete spørsmål som det ønskes tilbakemelding på: 

 

Innføring og betydningen av begrepet “Innlandsidretten”  
Styret i Innlandet idrettskrets mener at langtidsplanen vedtas av 
Innlandsidretten, hvor Innlandet idrettskrets er det koordinerende ledd på 
vegne av alle organisasjonsledd. Derfor mener idrettskretsstyret at begrepet 
“Innlandsidretten” viser retning for en samlet innlandsidrett med god 
samhandling.  
 

 
Innspill på styremøtet; 
Ingen innsigelser til dette, begrepet Innlandsidretten bør kunne fungere bra. 
 
 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/innlandsidretten-vil---langtidsplan-2024-2027.pdf


 
Innføring av aktivitetsbegrepet  
Den organiserte idretten tilbyr et fellesskap og betyr mye for mange. Samtidig 
er idretten mye mer enn konkurranseidrett. At vi kommer sammen og er fysisk 
aktive har stor samfunnsbetydning, og styrer det idrettslige fellesskapet. Når 
vi leker, er aktive eller konkurrerer innenfor organisert idrett, bidrar idretten 
også til inkludering og demokratiopplæring. Idretten er en viktig bidragsyter 
for at befolkningen holder seg fysisk aktive. Innlandsidretten bør derfor ta 
med aktivitetsbegrepet inn i planverket.  
 

Innspill på styremøtet: 
Vi støtter innføringen av aktivitetsbegrepet og begrunnelsen for dette. 

 
Forståelse av begrepet “forenkling” ifbm. gode og veldrevne idrettslag 
Idrettskretsstyret velger å bruke begrepet forenkling på områder som idretten 
selv reelt kan påvirke. Eksempler kan være:  

o Digitaliseringsprosesser i idrettsorganisasjonen  
o Lover og vedtekter  
o Brukervennlige og tilgjengelige kompetansetilbud og tjenester  
o Tilgjengelige informasjonstjenester  

 

 

Innspill på styremøtet; 
Det begynner å bli et stort ‘rapporteringspliktregime’ for klubbene. Bør det 
også ses på muligheter for en forenkling også av rapporteringsrutiner? Det er 
viktig å gjøre ting så intuitivt som mulig.  
 

Dersom man skal forenkle lover og vedtekter, bør det primært være å gjøre det 
enklere å bruke dem. 

 
   Styrket samarbeid og samhandling  
   Planarbeidet skal legge til rette for et styrket samarbeidsklima mellom  
   organisasjonsleddene i Innlandsidretten, samt at vi kan åpne for å invitere inn  
   eksterne aktører til samarbeid på flere nivåer. 
 
   Innspill på styremøtet; 

Det er bra med samarbeid på tvers, skikretsen støtter dette. Men skal dette 
fungere optimalt, må det også jobbes aktivt med samarbeidsprosesser på 
nivået over, dvs. NIF og særforbund.  
 

 
 

Vedtak: 
Kjetil, Elin og Ellie tar ansvar for å sende inn et høringssvar fra skikretsen i tråd 
med diskusjonen på styremøte, innen høringsfristen 18. februar. 
 
 
 



SAK 47 ETISKE RETNINGSLINJER FOR SKIIDRETTEN 
I etterkant av varslingssaken i NSF Langrenn høsten 2023, har advokaten som 
ble engasjert av Skiforbundet i saken, anbefalt at forbundet tar en ny runde 
med gjennomgang av de etiske retningslinjene i alle org.ledd, også for de 
tillitsvalgte. 
 

Etiske retningslinjer for skiidretten 
 

Alle styremedlemmer skal ha lest gjennom retningslinjene før styremøtet, det 
kom ingen spørsmål eller innspill på møtet.  

 

  De etiske retningslinjene skal også gjennomgås av de tillitsvalgte i gren, dette  
tas som egen sak på kommende møter i grenkomiteene. 

  
Etiske retningslinjer og konkrete caser knyttet til dette er også et aktuelt  
tema til neste seminar for alle tillitsvalgte. 

 
 

 Vedtak: 
• Styret har lest gjennom og er innsatt i de etiske retningslinjene for 

skiidretten 
• Grenlederne følger opp med gjennomgang i sine respektive 

grenkomiteer. 
• De etiske retningslinjene tas også opp som egen sak på neste styre-/ 

grenkomiteseminar. 
 

 
 

SAK 48 INNSPILL TIL NSF VALGKOMITÉ 
 

Brev fra Valgkomiteen 
 
På Skitinget 2024 i Bodø skal det foretas valg av nytt skistyre og  komiteer. 
 

Valgkomiteen i NSF består av følgende personer: 
• Siri Darell, leder 
• Espen Utaker, nestleder 
• Bente-Lill Romøren, medlem 
• En representant fra hver gren 
 

Alle tillitsvalgte står på valg. Klubber og kretsene oppfordres til å fremme 
forslag til alle tillitsverv. De er som følger:   

 

o Skistyret, herunder president, visepresident, 5 styremedlemmer og 
varamedlem 

o Leder, nestleder og 2-4 medlemmer i hver grenkomite 
o Kontrollkomiteen; Leder, nestleder, medlem og 2 varamedlemmer 
o Lov- og påtaleutvalget; Leder, nestleder, medlem og 2 varamedlemmer 
o Etisk komité; Leder, nestleder og 3 medlemmer 

    
Oversikt over skistyre og komiteer i tingperioden 2022-24. 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/4cdfc80736624ff18facc03ba941a293/vedlegg-etikk-i-skiforbundet.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/brev-fra-nsf-valgkomite.pdf
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/skistyre-og-komiteer/


  Forslag til kandidater skal inneholde følgende: 
• Navn på kandidat 
• Hvilket verv kandidaten foreslås til 
• Hvilken klubb kandidaten tilhører 
• Kort begrunnelse for forslaget, inkl. kort informasjon om kandidatens 

kompetanse. 
 
Vedr. Skistyret 
Sigrid stiller seg positiv til gjenvalg for en tingperiode til, aller mest fordi hun 
ønsker å komme i mål med skiklubbutviklerprosjektet. Skikretsen støtter 
hennes kandidatur. 
 

Vedr. NSF grenkomiteer 
Oppland har p.t. representanter i alle grenkomiteer bortsett fra Alpint.  
Hver enkelt grenkomite bes om å ha dette som sak på neste komitémøte og i 
forkant av møtet kontakte de som i dag sitter i nasjonale komiteer og spørre 
om de ønsker gjenvalg. Hvis ja, bes grenkomiteene vurdere om de ønsker å 
støtte kandidaturet. Alternativt foreslå nye kandidater. 
 
Skikretsens alpinkomité har allerede spilt inn Jørn Tore Linberg som kandidat. 

 

 
Forslagsfrist 18. februar 2024, Ellie koordinerer innspillene. 
   

 

Vedtak: 
Oppfølging av potensielle kandidater til verv følges opp i tråd med det som er 
skissert over. 

 
 
 

SAK 49 SAKER TIL SKITINGET 2024 
Fristen for å melde inn saker til Skitinget 2024 er 3 mnd før, dvs. 8. mars. 
Kretslederne skal ha møte 31. januar, der de bl.a. skal se på aktuelle saker. 
 
Under diskusjon på styremøtet kom følende innspill; 
 
Bør vi løfte en ny verdidebatt, løfte opp og diskutere visjon og verdier?  
Hva er Skiforbundet og hvem skal de være for? Hva skal være felles og hva skal 
ligge til den enkelte gren? Man krangler om de samme sponsorene, man klarer 
ikke å bli enige om rekrutteringsarbeidet. Her blir det viktig at Skitinget tar 
diskusjonen og bidrar til å sette retning for den jobben som skal gjøres 
framover. 
 

Sak om markedsarbeidet og skape en felles forståelse for innhenting av 
ekstern finansiering, til beste for alle. 

 
Spørsmål til organiseringen og grenenes autonome styre.  
Ansvarslinjer? Økonomisk ansvar?  

 



Det er viktig med fokus på bredde, rekruttering og skiklubbutviklerprosjektet -
og saker knyttet til dette. Skal grenene fortsatt ‘eie’ rekrutteringen, eller bør 
det fremmes en lovendring? Og hvem fremmer sak om framtida til 
Skiklubbutvikler-prosjektet? 
 

Ved forslag til endringer, må det også ligge tydelige føringer for hvordan det 
skal gjennomføres i praksis, for å sikre at den praktiske tilretteleggingen 
gjøres i tråd med intensjonene i vedtakene som fattes. 
 

 
 

Vedtak: 
Kjetil tar med seg innspillene fra styremøtet til møtet med kretslederne 31. 
januar. Evt. saker som skikretsen skal fremme til Skitinget, vil bli egen sak på 
styremøtet 5. mars. 

 
 
 
 
  

INFORMASJON 

 
SAK 50 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN/GRENER 

 

Informasjon fra kretsledermøter 
Kjetil informerte kort fra de møtene som er avholdt siden forrige styremøte, 
bl.a. kretsledersamling i Trondheim i desember. Han opplever at det nå er mer 
og bedre dialog mellom kretslederne. Dette blir viktig inn mot Skitinget i Bodø. 
Neste kretsledermøte er 31. januar (digitalt). 

 
Integrering 
Det er to arrangement for personer med utviklingshemming i skikretsen denne 
vinteren: 
 

o Superlekene, lørdag 3. februar, Birkebeineren Skistadion 
Arrangør: Lillehammer Skiklub, i samarbeid med Vind IL, Norsk Forbund 
for Utviklingshemmede og Innlandet Idrettskrets. 
Aktiviteter: Langrenn, aking og truger 

 

o Norgeslekene, 21-24. mars, Birkebeineren Skistadion og Kanthaugen 
Arrangør: NIF, i samarbeid med aktuelle særforbund, bl.a. NSF. 
Skiaktiviteter: Langrenn og alpint. 

 
  

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 
 
 
 
 



SAK 51 INFORMASJON FRA GRENER 
 

Langrenn 
• Neste LK-møte: Mandag 5. februar 

 
Hopp/kombinert 

• Neste HKK-møte: Torsdag 1. februar 

 
Alpint 

• Det er arrangert to fartssamlinger i regi av skikretsen, hhv, Hafjell i 
desember og Kvitfjell, god deltakelse. 

 
Freestyle 

• OSK Freeski Cup, første rennhelg (samling + renn) i Fjerdumsparlen 13-
14. januar, rekordmange deltakere 

• Helga 3-4. februar arrangeres både KM og HL på Skeikampen. 

 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
 

 
Neste styremøte;  
Tirsdag 5. mars kl. 18.00 på Idrettens Hus, Lillehammer 
 

 
 
Referent Ellie, 
Lillehammer, 24. januar 2024 
 


